
ایران قطعنامه پارلمان اروپا را محکوم کرد

کنعانی: تنظیم کنندگان قطعنامه تعامل 
را پیش بگیرند

آرمان ملی: پارلمان اروپا در تداوم تلاش های 
نافرجام برای افزودن نام سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، 
نهاد رسمی نظامی ایران به فهرست سازمان های 
تروریستی خارجی اروپا، قطعنامه  مداخله جویانه 
دیگری را به دلیل مسائل ادعایی حقوق بشری تصویب 
و به این بهانه درخواست غیرقانونی خود علیه سپاه را 
تکرار کرد. در این قطعنامه که با ۵۱۶ رای موافق، ۴ 
رای مخالف و ۲۷ رای ممتنع به تصویب رسید، آنچه 
»سیاست گروگان گیری از سوی ایران« نامیده شده 
محکوم و از اتحادیه اروپا خواسته شده که یک راهبرد 
مشترک را برای مقابله با این سیاست ادعایی از طریق 
تشکیل یک گروه ضربت اتخاذ کند. در قطعنامه یادشده 
قانون گذاران اروپایی با طرح مطالب مداخله جویانه در 
امور داخلی ایران، آزادی محکومان امنیتی را خواستار 
شدند. این قطعنامه بر لزوم آزادی بی قید و شرط کامران 
قادری و مسعود مصاحب نیز تاکید کرده است که 
خردادماه گذشته به دلایل انسان دوستانه آزاد شدند. 
قانون گذاران اروپایی همچنین در تداوم مواضع خصمانه 
علیه ایران، درخواست افزودن نام سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی به فهرست سازمان های تروریستی اتحادیه 
اروپا و همچنین تحریم رئیس جمهوری ایران را تکرار 

کرده اند.

   واکنش ایران چه بود؟
ناصر کنعانی، سخنگوی وزارت امور خارجه، مفاد 
مندرج در قطعنامه اخیر پارلمان اروپا در ارتباط با 
جمهوری اسلامی ایران را برآمده از رویکرد مخرب 
برخی جریان های اروپایی نسبت به جمهوری اسلامی 
ایران دانست و آن را محکوم کرد.  سخنگوی وزارت 
امور خارجه تصریح کرد: قطعنامه مداخله جویانه 
پارلمان اروپا نشان دهنده سردرگمی بعضی طرف های 
اروپایی در برابر واقعیت اقتدار توأم با استکبارستیزی 
جمهوری اسلامی ایران است. کنعانی افزود: هم نشینی 
و هم صداشدن با گروهک های تروریستی، بخشی از 
فهرست بلند اقدامات بدخواهانه علیه ملت ایران در 
طول بیش از ۴ دهه گذشته بوده و اقدامات نمایشی و 
شعارهای دروغین بشردوستانه آنان، هرگز پاک کننده 
سابقه سیاه حمایت این طرف ها از جنایتکاران و قاتلان 
ملت ایران نخواهد بود.  سخنگوی وزارت امور خارجه 
اظهار داشت: در حالیکه افکار عمومی دنیا از جمله در 
کشورهای اروپایی از استمرار بی رحمانه ترین جنایات 
ضدبشری رژیم آپارتاید و کودک کش اسرائیل در غزه، 
غمگین، وحشت زده و خشمگین است و درخواست خود 
از مقامات کشورهایشان برای توقف نسل کُشی و جنایات 
جنگی علیه مردم بی دفاع و مظلوم غزه را با صدای بلند 
در خیابان های شهرهای مختلف این قاره فریاد می زنند، 
متأسفانه پارلمان اروپا که مدعی نماد دموکراسی و 
ارزش های به اصطلاح حقوق بشری و انسانی است، 
چشم خود را بر بی سابقه ترین و وحشیانه ترین مجازات 
دسته جمعی و کشتار فجیع ده ها هزار شهروند بیگناه 
فلسطینی که ۷۰ درصد آنان زنان و کودکان هستند، 
بسته است و البته این رویکرد دوگانه از چشم و قضاوت 
آزاداندیشان و وجدان های بیدار جهان پنهان نیست.  
کنعانی به بانیان و تنظیم کنندگان اینگونه قطعنامه های 
بی ارزش ضدایرانی توصیه کرد با اصلاح رفتارها و 
سیاست های غلط و شکست خورده قبلی در قبال دولت 
و ملت ایران، سیاست تعامل و همکاری سازنده مبتنی 

بر احترام و منافع متقابل را در پیش گیرند.

   صدور قطعنامه های بی ارزش  
گفتنی است اروپایی ها، دی   و اسفند سال گذشته 
نیز اغتشاشات و مسمومیت دختران دانش آموز ایرانی 
را بهانه کرده و قطعنامه هایی را با هدف اعمال فشار 
بر ایران و افزودن نام سپاه به فهرست سازمان های 
تروریستی تصویب کردند. گفتنی است که تصمیمات 
پارلمان اروپا پیشنهادی محسوب می شود و اتخاذ 
تصمیم  نهایی با شورای اروپاست. شورای اروپا هم در 
خصوص مواردی نظیر این مورد بر مبنای اجماع و نه 
اکثریت، تصمیم گیری می کند. در واقع قطعنامه های 
پارلمان اروپا سندی غیرالزام آور است و نمی تواند 
شورای اروپا را ملزم به اجرای آن کند. جمهوری 
اسلامی ایران پیش تر نسبت به تحرکات ضد ایرانی 
ران انقلاب اسلامی  اروپا به ویژه علیه سپاه پاسدا
به عنوان نهاد نظامی رسمی کشورمان هشدار داده 
بود. مقامات کشورمان با بیان اینکه سپاه پاسداران 
می رود،  به شمار  کشور  رسمی  نظامی  نهاد  یک 
هشدار داده اند که تحریم آن اقدامی غیرقانونی است. 
حسین امیرعبداللهیان، وزیر امور خارجه کشورمان 
پیش تر در گفت وگو با جوزپ بورل، مسئول سیاست 
خارجی اتحادیه اروپا از رویکرد نسنجیده و نادرست 
قانون گذاران اروپایی به شدت انتقاد و تصریح کرده بود: 
ما بارها گفته ایم که سپاه پاسداران انقلاب اسلامی یک 
نهاد رسمی و حاکمیتی است که نقش مهم و حیاتی 
در تأمین امنیت ملی ایران و امنیت منطقه، به خصوص 
در مبارزه با تروریسم داشته و دارد. وی با بیان اینکه 
تهام تروریستی خواندن  اقدام پارلمان اروپا در ا
این نهاد امنیت آفرین، به نوعی شلیک به پای خود 
اروپاست، درباره واکنش قانونی و قوی مجلس شورای 
اسلامی ایران، به پارلمان اروپایی هشدار داد و گفت 
که آنها باید به تبعات منفی این رفتار احساسی خود بر 
اروپا بیندیشند و بر مسیر دیپلماسی، تعامل سازنده 
و عقلانیت تمرکز کنند. رئیس دستگاه دیپلماسی 
کشورمان خاطرنشان کرد: ضرورت دارد در دنیای 
دیپلماسی به امنیت متقابل احترام گذاشت و به جای 
پیروی از زبان تهدید و اقدامات غیردوستانه، افزایش 
اعتماد متقابل در دستور کار قرار گیرد. در هر صورت 

پاسخ و واکنش، متقابل خواهد بود.

آرمان ملی – مطهره شفیعی: مهرداد 
معظمی، مدیر روابط عمومی سازمان اوج 
روز گذشته با انتشار عکسی به حضور گشت 
حجاب بان متروی انقلاب و ولی عصر)عج( 
انتقاد کرد. او تصویری از بیلبوردی را منتشر 
کرد که  روی آن نوشته شده بود: »بانک ها غلط 
می کنند با پول مردم بنگاهداری کنند.« که 
این بیلبورد خیلی زود حدف شد و در تصویر 
بعدی که معظمی منتشر کرده جای خالی این 
بیلبورد بر روی دیوار است. مدیر روابط عمومی 
اوج در توضیح از این اقدام نوشت:»والا ما هم 

می خواستیم نهی از منکر کنیم!«

   ماهیت اوج
اوج چیست؟ موسسه فرهنگی یا حزب 
پشت پرده سیاسی؟ مدیریت این موسسه 
برعهده احسان محمدحسني است که  روابط 
نزدیکي با نادر طالب زاده از اعضاي جبهه 
پایداري و قرارگاه عماریون  داشت. »تسنیم« 
که از همراهان فکری اوج است در معرفی 
آن آورده است: »سازمان هنری رسانه ای 
اوج مؤسسه ای غیردولتی است که رسما از 
بهار سال ۱۳۹۰ فعالیت هنری و رسانه ای 
خود را آغاز کرده است. بنا به گفته احسان 
محمدحسنی مدیرعامل مؤسسه فرهنگی 
اوج، این سازمان یک تشکل مردم نهاد است 
و هزینه و اعتبارات تولیدات آن با حمایت 
همه دستگاه های دولتی و غیردولتی تأمین 
می شود و مسئولیتی برای پشتیبانی شدن از 
هیچ نهادی ندارد.« این موسسه فعالیت های 
زیادی داشته که برخی از آنها مورد استقبال 
عمومی قرار گرفته است اما برخی اوقات 
اهداف سیاسی  با  و  تولیداتش سفارشی 
است. سایت »مشرق« که نزدیکی فکری 
زیادی با اوج دارد، در تعریف این موسسه 
آورده بود: »فعالیت های سازمان در قالب 
هفت زیرمجموعه با عنوان »خانه« معرفی و 
سامان دهی می شود. این خانه ها با عنوان هایی، 
چون خانه طراحان مستند انقلاب اسلامی، 
خانه طراحان پویانمایی انقلاب اسلامی، خانه 
طراحان فیلم داستانی انقلاب اسلامی، خانه 
طراحان فیلمنامه نویسی انقلاب اسلامی، خانه 
طراحان طرح و گرافیک انقلاب اسلامی، خانه 
طراحان تبلیغات انقلاب اسلامی و همچنین 
شبکه افق در بسیاری از فعالیت های خود، 
وابسته به سازمان هنری رسانه ای اوج است و 
این سازمان بسیاری از محتوای این شبکه را 

تامین می کند.« این نوشتار مشرق مشخص 
کرد که سازمان اوج تنها به فعالیت هنری 

مشغول نیست و اهداف دیگری دارد.

   دیوارنگاره یا بیانیه سیاسی؟
دیوارنگاره های میدان ولیعصر)عج( هم در 
اختیار موسسه اوج است ، این دیوارنگاره ها 
در بیشتر مواقع پیام سیاسی دارد و بعضا 
مورد انتقاد است. مانند دیوارنگاره »زنان 
سرزمین من ایران« که در پی انتقاد تعدادی 
از بانوانی که از تصویر آنها در این دیوارنگاره 
استفاده شده بود، سازمان اوج این دیوارنگاره 
را جمع کرد. این دیوارنگاره در حالی نصب 
شده بود که در خرداد ۱۳۹۷ که ایران به جام 
جهانی فوتبال راه یافته بود، دیوارنگاره ای 
در این میدان به نمایش درآمد با عنوان »با 
هم قهرمانیم - یک ملت، یک ضربان«. در 
این تصویر، مردانی از اقوام مختلف ایرانی در 
حال شادمانی برای حضور کشورشان در جام 

جهانی بودند و تصویری از زنان وجود نداشت. 
حذف زنان در این تابلو با انتقادات بسیار زیادی 
مواجه شد و آنقدر بالا گرفت که طراحان با 
یک قدم عقب نشینی، آن را پایین آوردند و 
دیوارنگاره جدیدی با همان عنوان و این بار با 

حضور تنها یک زن را به جایش نصب کردند!

   تخریب هاشمی، ظریف و روحانی 
در دستور کار 

سیاسی کاری اوج بر روی دیوار تنها به 
میدان ولی عصر)عج( ختم نمی شود. سال ۹۲ 
بیلبوردهایی در سطح شهر نصب شد با عنوان 
»صداقت آمریکایی«. مفهوم واضح و روشن 
بیلبوردها این بود که نمی توان به آمریکا اعتماد 
کرد. پس از چند روز اما این بیلبوردها از سطح 
شهر جمع شدند؛ آن هم در حالی که برخی 
رسانه ها سازمان اوج را متولی این کار دانستند. 
یکی از رسانه ها در گزارشی ماجرا را این طور 
شرح داد: »این بیلبوردها با نمادسازی های 

خبرساز از دوطرف ایرانی و آمریکایی پشت 
میز مذاکره، واکنش های چهره های مختلف را 
به دنبال داشت که در نهایت به جمع آوری این 
بیلبوردها از معابر تهران ختم شد.« محمدجواد 
ظریف در صفحه »فیس بوک« نصب این 
بیلبوردها را »مهرورزی در معابر عمومی« 
توصیف کرد. پس از آن ساخت فیلم »من 
روحانی هستم« از سوي صاحب نظران با هدف 
تخریب چهره رئیس جمهوري در دستور  کار 
قرار گرفت؛ فیلمی که واکنش های منفي 
بسیاري را در میان اصلاح طلبان و حامیان 
دولت برانگیخت. در فیلم سینمایی منصور 
هم بخشی به آیت ا... هاشمی اختصاص داشت 
که با نظر خانواده ایشان حذف شد. محسن 
هاشمی توضیح داد: در بخشی از این فیلم، 
شهید ستاری برای دستیابی به هدف خود 
به مکان های مختلفی مراجعه می کند و یکی 
از مکان هایی که این شهید برای درخواست 
کمک و مساعدت مراجعه می کرده دفتر آیت ا... 
هاشمی رفسنجانی بوده است. وی با بیان اینکه 
این سکانس به گونه ای نمایش داده می شود 
که آیت ا... هاشمی به شهید ستاری اهمیتی 
نمی دهد، تصریح کرد: این مساله صحت ندارد 
چرا که شهید ستاری با آیت ا... هاشمی ارتباط 
بسیار عمیقی داشته و به راحتی رفت و آمد 

داشتند و با یکدیگر ملاقات می کردند.

   چالش اوج و افق!
تازه ترین حاشیه این موسسه درباره یک 
برنامه تلویزیونی بود. »به افق فلسطین« تولید 
سازمان هنری رسانه ای اوج شامل چهره هایی 
همچون محمدرضا شهیدی فر، مهدی عرفاتی 
و گروهی از تولیدکنندگان محتوای خارجی 
و داخلی برای شبکه تلویزیونی افق بود که 
با خواست مدیر این شبکه، با تغییر و تحول 
پر سر و صدایی مواجه شده است. نکته قابل 
تامل آنجاست که »به افق فلسطین« از شبکه 
افق که به نوعی زیر مجموعه اوج است، پخش 

می شد!

   در نهایت...
در نهایت آنچه موسسه اوج تابه امروز انجام 
داده سمت و سوی سیاسی و نزدیکی به اهداف 
جبهه پایداری داشته است. اثری از بی طرفی 
در تولیدات سینمایی و حتی دیوارنگاره های 
این موسسه نیست و تنها برخی اوقات بیلبورد 

وحدت از سوی آنها نصب می شود.
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چرا اصولگرایان از امتیاز ویژه برخوردارند؟ 

موسسه اوج یا حزب سیاسی پشت پرده!
   کنایه دوپهلوی مدیر روابط عمومی اوج به حضور حجاب بانان و بنگاهداری بانک ها

آرمان ملی– یاسمین طالقانی: پس از اتفاقانی که در 
کشور رخ داد، وضعیت حجاب برخی افراد به ویژه تعدادی از 
بازیگران تغییر کرد که همین امر سبب محدودیت هایی برای 
آنها در عرصه فیلمسازی و حضور در فیلم ها شد. قائم مقام 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در خصوص برخی سلبریتی ها 
که اقدام به کشف حجاب کرده اند با تاکید بر اینکه حجاب، 
خط قرمز ماست، تاکید کرد: مادامی که رفتار اصلاحی رخ 
ندهد، ادامه فعالیت ناممکن خواهد بود. سیدمحمد هاشمی 
در »نشست مسئولان بسیج دانشجویی پیرامون مسائل اساسی 
کشور« درباره مسائل اساسی کشور در سازمان سینمایی در 
پاسخ به سوال دانشجویی که به کشف حجاب برخی هنرمندان 
و سلبریتی ها اشاره کرد و از او در خصوص برخورد وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی با این افراد پرسید، اظهار داشت: در 
زمان کرونا برخی از هنرمندان به اصطلاح به سازفروشی افتاده 
بودند. در فتنه اخیر هم جریان های خارج از کشور مواجهه را 
سمت هنرمندان بردند. اما همدلی ها کار را به سمت تعطیلی ها 
نبرد و در این شرایط تعامل هایی برقرار و منجر به اتفاق های 
خوب شد. وی تصریح کرد: ما درباره کسانی که هنجارشکنی 
کردند بر اساس منطق کار را پیگیری کردیم. کشف حجاب را 
یک بی حرمتی دینی و اسلامی می بینیم و برخورد می کنیم. 

حجاب، خط قرمز ماست.

   نه وزیر و معاون به فعالیت برخی بازیگران
 وزارت ارشاد برعدم همکاری با بازیگرانی که حجاب را 
رعایت نمی کنند مسر است. وزیر ارشاد درصدر آنهاست 
چنانکه دوم مهر گفت: »بازیگران زنی که کشف حجاب 

کردند، به این انتخاب جدید رسیدند که تابع قوانین نباشد. 
ما در حوزه فرهنگ و هنر در خدمت عزیزانی هستیم که ملزم 
به قانون هستند.« محمدمهدی اسماعیلی افزود: »وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی دوره حاکمیت قانون است؛ ما در 
خدمت تمامی اهالی فرهنگ و هنر هستیم و چتر دولت و 
نظام همه اهالی فرهنگ و هنر را در برمی گیرد مگر کسانی که 
خودشان مصر هستند که زیر این چتر نباشند.« وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی بیان داشت: اگر کسی اصرار دارد 
که از قوانین جمهوری اسلامی تبعیت نکند، ما اصراری بر 
مجبورکردن آن ها به این امر نداریم؛ آن ها می توانند آزادانه 
وارد فعالیت های دیگری بشوند. وی ادامه داد: بازیگران زنی 
که کشف حجاب کردند، به این انتخاب جدید رسیدند که تابع 
قوانین نباشد. ما در حوزه فرهنگ و هنر در خدمت عزیزانی 
هستیم که ملزم به قانون هستند. از تمامی اهالی فرهنگ و 
هنر حمایت و دفاع می کنیم اما کسانی که دوست ندارند در 
این حوزه باشند و با ما همکاری کنند، این انتخاب خودشان 
است. دوم آبان  وزیر ارشاد در حاشیه جلسه هیات دولت 
درباره ممنوع الکارشدن بازیگرانی که کشف حجاب کرده اند 
هم اظهارکرد: »ما قبلا هم اعلام کردیم که حجاب قانون است 
و ما قانون را اجرا می کنیم و من چندین بار اعلام کردم که 
کارکردن برای کسانی که قانون را اجرا نمی کنند امکان پذیر 
نیست.«  معاون نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی هم 
هم نظر با وزیر ارشاد است و  با اشاره به بازیگرانی که کشف 
حجاب کردند، گفته بود: آنها به دلیل محدودیتی که برایشان 
وجود دارد نمی توانند در فیلم های سینمایی بازی کنند. 
آثار قبلی شان به تدریج منتشر می شود که مالکان فیلم ها 

متضرر نشوند. چون سرمایه زیادی خرج شده است. ولی از 
این به بعد نمی توانند در فیلم جدیدی بازی کنند. ایل بیگی 
درباره بازیگران و فیلمسازانی که در حوادث سال گذشته 
موضع گیری سیاسی نامتعارف داشته اند، اظهار داشت: تک 
و توک مواردی هست که تلاش می شود با گفت وگو و همراه 
کردن آنها حل شود. این هنرمندان اگر اسناد یا تحلیل 
درستی دارند، ما هم می شنویم. در یک سال گذشته با بیش 
از چند صد نفر از عوامل سینما در جلسات اینجا گفت وگو 
شده است. حرفشان شنیده شده است. تلاش شده که با یک 
فضای مفاهمه آمیز کمترین مشکل را داشته باشیم. حداقل 
افراد را داریم که به مشکل خورده باشند. تلاش می کنیم که 

مشکل شان برطرف شود و بتوانند کار کنند.

   کدام بازیگران ممنوع شدند
بعد از مصاحبه های پراکنده و ضد و نقیض ماه های گذشته 
مقامات سازمان سینمایی مدیر اداره نظارت این سازمان دیروز 
رسما از ممنوع الکاری بازیگران زن کشف حجاب کرده خبر داد 
و اعلام کرد: این بازیگران دیگر در فیلم تازه ای بازی نخواهند 
کرد. به این ترتیب فهرستی شامل چندین بازیگر زن مطرح 
سینمای ایران ممنوع الکار خواهند شد؛ بازیگرانی چون باران 
 کوثری، ویشکا آسایش، ترانه علیدوستی، کتایون ریاحی،

پانته آ بهرام، هنگامه قاضیانی، پگاه آهنگرانی، مریم بوبانی، 
گلاب آدینه، فاطمه معتمدآریا، شقایق دهقان، افسانه بایگان 
و… . در این فهرست قرار دارند که از این جمع افسانه بایگان 
و هنگامه قاضیانی از بازیگری خداحافظی کرده اند و پگاه 

آهنگرانی و ویشکا آسایش هم خارج از ایران هستند.

شرط بازگشت بازیگران بی حجاب به سینما

اصلاح شدند، برگردند وگرنه بمانند!

رئیس سازمان انرژی اتمی:

در نامه به گروسی به تهدید وزیر 
اسرائیلی اشاره کردم 

محمد اسلامی، رئیس سازمان انرژی اتمی 
ایران با حضور در برنامه »به افق فلسطین« 
در خصوص جلسه شورای حکام و تهدیدات 
رژیم صهیونیستی برای استفاده از بمب 
هسته ای سخن گفت. وی بیان داشت: این 
استاندارد دوگانه در این جنگی که رخ داد 
خودش را عریان به جهانیان معرفی کرد. 
من همین موضوع را به مدیرکل آژانس 
بیان کردم و در نامه ای به تهدید وزیر رژیم 
صهیونیستی اشاره کردم. تاکید کردم بر 
اساس وظایف قانونی آژانس مسئول است، 
اما آقای گروسی در گزارش خود به این 
موضوع نپرداخت ولی کشورهای گوناگون در 
بیانیه های خود به این موضوع اشاره کردند و 
جلسه شورا تحت تاثیر جنایات رژیم اشغالگر 
در غزه بود. این در تاریخ شورای حکام 
نظیر نداشته است. اسلامی  درباره ابتکار 
ایران اظهارکرد: ما در سال ۹۶ یک مرتبه 
دادگاه بین المللی دادگستری حکمی را 
استفاده کرده که استفاده از سلاح هسته ای 
را به عنوان سوال بیان کرده و ما خواهان این 
هستیم تا بار دیگر این در دستور کار قرار 
گیرد و بار دیگر مقرره ای را از این دادگاه 
دریافت کنیم تا تاثیرگذاری خود را بگذارد. 
وی درباره موضع گیری کشورها در نشست 
شورای حکام گفت: شرایطی که اتفاق افتاد 
به غیر چهار کشور آمریکا، انگلیس، فرانسه 
و آلمان که حامی اسرائیل هستند، بقیه 
کشورها از این بیانیه آنان تبعیت نکردند. 
موضع کشورهای عربی در گذشته اینچنین 
مشاهده نمی شده است. انتظار داریم در 
جمع بندی به این موضوع اشاره شود تا فشار 
سیاسی به این رژیم اشغالگر وارد شود. رئیس 
سازمان انرژی اتمی درباره موضع آژانس 
افزود: ما در شرایطی هستیم که فشار سنگین 
به ایران می آورند و تمام اتهامات ساخته و 
پرداخته اسرائیل است. به صراحت اعلام 
کردیم که رژیم نه عضو پادمان و نه عضو 
NPT است. متاسفانه آژانس هم ادبیات 
رژیم صهیونیستی را به کار می برد. دنیا در این 
برهه زمانی به گونه ای است که انتظار داریم 
این فشار سیاسی دیگر کاربرد نداشته باشد و 
دنیا به سمتی برود که این سازمان ها قادر به 
رسیدگی امور در دنیا نیستند. باید به فکر یک 
دگرگونی در سازمان ها برای صلح بین المللی 
باشیم. وی در آخر در خصوص موضع گیری 
کشورهای عربی در شورای حکام گفت: آنها 
در بیانیه خودشان موضع ایران را تاکید 
کردند و بیان کردند با سلاح هسته ای دنیا 

آرامش نخواهد داشت.

امیرحسین ثابتی: 

کنتور نمی اندازد، بیشتر 
ببافید!

در بخشی از گزارشی که روز چهارشنبه 
۱ آذر ۱۴۰۲ با عنوان »آیا مجری جهان  آرا 
در برکناری رئیس دانشگاه شریف نقش 
داشته است؟ جشنی که رئیس دانشگاه را 
برکنار کرد« منتشر کرده اید، چند گزاره 
غلط درباره اینجانب مطرح شده که لطفا 
در پاسخ، این متن را در همان صفحه و با 
تیتر »تکذیبیه ثابتی به آرمان ملی: کنتور 
نمی اندازد، بیشتر ببافید!« منتشر بفرمایید: 
۱ - در این گزارش نوشته شده که بنده 
اکنون عضو جبهه پایداری و در گذشته 
مسئول بسیج دانشجویی دانشگاه تهران 
بوده ام. هر دو گزاره نادرست است و اگر در 
این باره سندی دارید منتشر کنید تا خودم 
مطلع شوم ! ۲ - ضمنا برنامه جهان آرا نیز 
سه ماه است که به خاطر کاندیداتوری بنده 
نتخابات مجلس و قانون منع حضور  در ا
کاندیداها روی آنتن، پخش نمی شود اما 
در تیتر مطلب ادعا شده که بنده همچنان 
مجری برنامه هستم. ۳ - در قسمتی دیگر 
از گزارش نوشته شده که اینجانب در زمان 
ناآرامی های سال گذشته دانشگاه شریف، در 
توئیتی نسبت به تسامح وزارت علوم نسبت 
به کسانی که نظم دانشگاه را به هم می زدند 
اعتراض کرده بودم. متاسفانه این گزارش 
روزنامه »آرمان ملی« مصداق ضرب المثل 
»خسن و خسین ۳ دختر مغاویه بودند« 
است که تمام گزاره هایش غلط است، زیرا 
بنده آن توئیت را درباره هتاکی های اقلیتی 
خاص در دانشگاه خواجه نصیر منتشر کردم 
و اولا ربطی به دانشگاه شریف نداشت، ثانیا 
اگر فیلم آن شعارهای رکیک را به مخاطب 
نشان دهید بهتر قضاوت می کند که آن 
جماعت هتاک شایسته برخورد بودند یا 
خیر؟ ۴ - در پایان گزارش نیز نوشته اید 
»اکنون این سوال وجود دارد که آیا ثابتی 
در اعتراض بسیجیان دانشگاه به رئیس 
دانشگاه نقشی داشته است؟« برای پاسخ 
به این سوال لازم نبود تا رطب و یابس به هم 
ببافید و چندین گزاره غلط را پشت سرهم 
بنویسید! با خودم تماس می گرفتید تا به 
شما بگویم خبر برکناری رئیس دانشگاه 
شریف را بعد از همین گزارش شما در تیتر 

جراید مشاهده کردم! والسلام.
این بود ظرفیت 
جریان انقلابی؟

ظاهرا حواشی استعفای یک نماینده که به ثمر نرسید، پایان 
ندارد. الیاس نادران، نماینده تهران در مجلس استعفا داده بود، اما 
مجلس با استعفای وی موافقت نکرد. جلسه بررسی استعفای نادران 
غیرعلنی برگزار شد اما متنی که وی آماده کرده بود قرائت نشد. 
نادران در این  متن آورده است: این مجلس که مزین به لقب انقلابی 
از رهبری است کاش فرصت می یافت که در سختی ها و گرفتاری های 
مردم همراه باشد و می توانست باری از روی دوش آنها بردارد. آیا 
ظرفیت جریان انقلابی همین بود؟ امیدوارم در انتخابات مجلس 
دوازدهم مردم افرادی را انتخاب کنند که درک درستی از مشکلات 
آن ها داشته باشد و به کاستی های امثال بنده اعتنا نکنند. همچنین 
نمی خواهم بی انصافی کنم سر جمع هیات رئیسه به رغم همه فراز و 
فرودها تلاش های قابل تقدیری داشته و مجلس مصوبات قابل قبول 

و رو به پیش داشته است.

مجلس نتوانست 
از حقوق خودش 

دفاع کند

بسیاری انتقادات زیادی به عملکرد مجلس یازدهم 
وارد می دانند. نماینده سابق مجلس می گوید: همه فکر 
می کنند که چون ما در مجلس یازدهم نبودیم، از عملکرد  
ضعیف این مجلس خوشحال هستیم، اما اینگونه نیست. 
واقعیت این است که مجلس شورای اسلامی یا پارلمان 
ایران، ستونی از نظام است اما متأسفانه یک واقعیت 
انکارناپذیر است که این مجلس نتوانسته از حقوق 
خودش دفاع کند. غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی افزود: 
این مجلس حتی نتوانسته از حقوق خود دفاع کند، 
نهادهای قانونی موازی مانند شورای انقلاب فرهنگی 
به مسائل ورود کرده، شورای عالی فضای مجازی برای 
خودش رفته صیانت از اینترنت را یک کار دیگر کرده، 

عفاف و حجاب هم یک داستان دیگر شده است. 


